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Abstract (en)
The device has a lubrication system for lubrication of a path portion (2) of a guide rail (1) to facilitate movement in translation of the rail with respect
to a ground surface. The path portion of the rail is continuously formed by successive recesses based on thickness of the rail along predefined
widths of the recesses, and is alternately arranged at two sides of the rail in planes parallel to each other. Each recess is filled with an elastomer
material. An angle iron is positioned on two sides of a base of the rail. The elastomer material is polyurethane resin, foam or silicone.

Abstract (fr)
La présente invention a pour objet un dispositif de dilatation d'un rail (1) adapté au guidage de roues d'au moins un véhicule sur une voie
caractérisé en ce que le rail (1) comprend une portion de voie (2) continue formée par une pluralité de dégagements successifs dans I'épaisseur du
rail (1) selon des largeurs prédéfinies de dégagements et disposés alternativement de part et d'autre du rail (1) dans des plans paralléles entre eux
pour supprimer toute continuité axiale du rail (1) au niveau de la portion de voie (2).
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